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A sportoldalakat írta és szerkesztette: BAKULYA MIHÁLY

A nem túl fényes őszi szereplés 
után egy pozíciót sikerült javítani 
helyezésükön a szarvasi  férfi  kézi-
labdázóknak, azonban ez éppen a 
csapat bennmaradását is jelentette 
az NB II-s pontvadászat dél-keleti 
csoportjában. Az elmúlt hónapok 
történéseiről és a várható változá-
sokról Tusjak János elnökkel be-
szélgettünk, aki játékos-edzőként 
is a gárda segítségére volt. 

– Hogyan foglalná össze tömö-
ren a tavaszi szezont?

– Ha őszinte akarok lenni, akkor 
nagyon negatívan, bár ez az egész 
bajnokságra érvényes. Az ősszel el-
ért négy pont után, tavasszal sike-
rült további nyolcat begyűjtenünk, 
és ezzel, illetve a Berettyóújfaluval 
szemben elért jobb mérkőzésmuta-
tóval megtartottuk tagságunkat az 
osztályban, ezzel együtt aligha le-
hetek elégedett. 

– Bár tavasszal már jobban tel-
jesített a csapat, mégis minek tulaj-
donítható a gyengébb szereplés?

– Igazából nem sikerült egységes 
csapatot kovácsolni a társaságból. 
Az év elején azt mondtam, hogy 
az lenne a legnagyobb erősítés, ha 
minél többet tudnánk együtt dol-
gozni, de visszanézve az edzéslá-
togatottsági mutatókat, szinte alig 
találok olyan foglalkozást, ahol a 
teljes keret együtt tudott volna ké-
szülni. A támadójátékunk sokszor 
esetleges volt, védekezésben pedig 
a belső emberekkel akadtak prob-
lémáim leginkább, ami annak volt 
köszönhető, hogy szinte csak a 
mérkőzésen találkoztunk. Érdekes 
adat az is, hogy a teljes bajnokság-
ban lejátszott huszonkét mérkőzés-
ből, mindössze ketten játszottunk 
valamennyi találkozón Koncseg 
Attilával. Több olyan meccsünk is 
volt, ahol mindössze nyolc-kilenc 
mezőnyjátékossal tudtunk felállni. 
Nem akarok senkit megbántani, hi-
szen tudom, hogy nagyrészt mun-
kahelyi elfoglaltságoknak köszön-
hetők a hiányzások, de úgy érzem, 
azért nem mindenki volt velem 
őszinte a szezon folyamán.

– Milyen további pozitív és nega-
tív élmények érték a szezon során?

– Tragikusan kezdtük a tavaszt, 
mivel az első két legfontosabb mér-
kőzésünket a Gyula és a Békéscsa-
ba ellen itthon vesztettük el. Hoz-
zá kell tenni nem játszottunk jól, 
de azért a megyei derbikre küldött 
megyei játékvezetők közül valaki 
mindig vigyázott arra, nehogy baj-
ba kerüljenek a vendégek, hiszen 
akkor még teljesen nyitott volt az 
alsóház. E mérkőzések után már 
az lehetett a célunk, hogy biztosan 
magunk mögött tartsuk a szom-
szédvár Kondoros csapatát és jobb 
eredményt érjünk el a Berettyó-
újfalunál. Pozitívum, hogy mind-
kettő sikerült. Kondoroson végig 
vezetve, biztosan nyertünk, még a 
hajdúságiakat nyolc góllal vertük, 
ami összesítésben pozitívvá tette 

egymás elleni mérlegünket. Persze 
nagy szükség volt a stabil csapat-
tá formálódott és több élgárdát is 
megtréfáló Kiskunmajsa legyőzé-
sére, később pedig a már kissé jól-
lakott bajnok, Székács elleni győ-
zelemre.   

– Személy szerint kiknek a tel-
jesítményével volt elégedett és kik 
maradtak el a várakozástól? 

– Általában nem szoktam ne-
veket említeni, mivel a kézilabda 
csapatjáték, most mégis kivételt te-
szek. A legtöbb gólt Lestyan-Goda 
Zsombor (103 gól) és Koncseg At-
tila (102 gól) szerezte. Ez nem azt 
jelenti, hogy velük maradéktalanul 
elégedett vagyok, a többiekkel pe-
dig nem, viszont pont ők azok a já-
tékosok, akik edzésmunkájukkal a 
legtöbbet tettek annak érdekében 
hogy a csapat sikeresebb legyen. 
Különösen Zsombor miatt kaptam 
sok kritikát, tisztában is vagyok a 
lobbanékonyságával, gyakori fele-
lőtlenségével, de még mindig neki 
van a legnagyobb szíve az edzése-
ken és a mérkőzéseken. Koncseg 
példaértékű edzésmunkájával és 
hozzáállásával az alsóbb osztályból 
érkezve is meghatározó játékossá 
nőtte ki magát. Hanzel Zoltán (56 
gól) ha rendelkezésünkre állt, ál-
talában megbízható teljesítményt 

nyújtott, miként ugyancsak megha-
tározó szerepet játszott a két kettős 
igazolással rendelkező játékosunk, 
Bartus Peti (51 gól) és Sárosi Ger-
gő (37 gól). Sajnos ők tavasszal igen 
keveset tudtak nálunk edzeni és ját-
szani. Úgy érzem, szólni kell saját 
szerepvállalásom is. Különösen a 
tavasz elején kaptam sok kritikát 
azért, mert beszállok, noha Vozár 
Zsoltot Szarvasra igazoltuk. Én 
sem így képzeltem a folytatást, de 
sokan nem tudják azt, hogy Zsolt 
bár Szarvason lakik és itt dolgozik, 
a munkahelyi kötelezettségei végett 
a januári átigazolása óta mindössze 
egy edzésen és egy edzőmérkőzé-
sen tudott  részt venni. Ezzel sem-
miképpen sem szeretném megbán-
tani őt, sőt becsülöm azért, mert 
edzés nélkül bevállalta a mérkő-
zéseket, ami magas kockázattal jár 
egy esetleges sérülés tekintetében. 
Védekezésben jól helyettesítette a 
játékot abbahagyó Félegyházit, vi-
szont a támadójátékot meg kellet 
osztanunk, én ugyanis lényegesen 
többet találkozok a labdával a heti 
edzéseken, és a hétközi edzőmér-
kőzéseket is gyakorlatilag egye-
dül kellet végig játszanom a beálló 
poszton. Azt gondolom, hogy a sze-
zon során elért 57 gólommal kellő 
képen sikerült belülről is segítenem 

a csapatot. Védekezésben Raffai 
János és Pecsenye Laci nyújtott jó 
teljesítményt és Roszik Petinek is 
akadtak jobb mérkőzései. Kapusa-
ink közül Laurinyecz Pistinek és 
Sztancsik Csabinak voltak „nagy-
betűs” teljesítményei. Akiket név-
leg nem említettem, az nem jelen-
ti azt, hogy velük kizárólag elége-
detlen vagyok, de szerepvállalásuk 
kisebb horderejű volt, vagy csak 
részfeladatokat tudtak megvalósí-
tani. Ami számomra lehangoló és 
elfogadhatatlan, az néhány ifjúsá-
gi korú játékosunk hozzáállása és 
egyesek viselkedése. 

– A jövőről lehet-e már tudni va-
lamit?

– Augusztus elején kezdjük meg 
az alapozást az új enbékettes sze-
zonra, hiszen a június végi határ-
időig beneveztük a csapatot a foly-
tatásra. Bízok benne, hogy sen-
ki nem áll le teljesen a mozgással, 
mert a nyári szünetben városunk 
kitűnő adottságainak köszönhető-
en  elég sok lehetőség akad a spor-
tolásra.  

– Várhatók-e változások a keret-
ben?

– Egyfelől sajnos lesznek, más-
részt kell is, hogy legyenek. Hár-
man már biztosan távoznak a csa-
patból. Laurinyecz Pisti, aki meg-
bízható kapusunk volt az elmúlt 
két évben, új munkahelyének kö-
szönhetően Pécsre költözik, Roszik 
Peti és Raffai János pedig befejezi 
az aktív játékot. Az érkezőkről még 
felelőtlenség lenne bármit is mon-
dani, egy azonban biztos: Bartust 
és Sárosit megpróbáljuk stabilan 
megszerezni, illetve egy fi atal átlö-
vővel is tárgyalásban állunk. Min-
denképpen szeretnénk olyan kere-
tet összehozni, amellyel hét közben 
is lehet dolgozni, mert csak így tu-
dunk magasabb célokat kitűzni, il-
letve jobb eredményt elérni.

– Anyagi téren hogyan áll a 
klub?

– Mint mindig, az anyagiak 
megteremtése a legnehezebb fel-
adat. Nem lehetünk elég hálásak 
azoknak a cégeknek, akik támo-
gatni, szponzorálni tudják az egye-
sületet. Külön köszönet a Szarvasi 
Mozzarella Kft.-nek és Szarvas Vá-
ros Önkormányzatának, amelyek a 
legjelentősebb támogatóink. Rajtuk 
kívül minden egyes szponzor és a 
mérkőzésre kilátogató néző is fon-
tos láncszemet képvisel a működé-
si feltételek biztosításában. Sajnos 
van aki már bejelentette, hogy jö-
vőre lényegesen kevesebb összeg-
gel tudja csak támogatni az egyesü-
letet. Ettől függetlenül bízok benne, 
hogy tudjuk majd pótolni a kiesést, 
mivel csapatsportágban egyedü-
liként csak mi képviselünk enbés 
szintet a városban. Optimizmuso-
mat növeli, hogy Szarvason szere-
tik a kézilabdát az itt élő emberek, 
és szükségük van egy ütőképes, jól 
szereplő csapatra.

Tusjak János a kispadról tanácsaival, a pályán góljaival 
segítette a csapatot
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